
Zápis z výboru MO LTM dne 2. 12. 2024 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Pošta: 

 

1. Zápis ze schůzí výborů MS spolu s rozpočty na rok 2025 

    - Doksany ze dne 8.11. 

- Bohušovice ze dne 6.11. 

- Úštěk ze dne 15.11. 

        - Lovosice ze dne 15.11. 

- Výbor bere na vědomí 

2.  Povodí Labe – návrh dodatku ke smlouvě o nájmu pozemku a mola u RD  

 

Různé: 

 

Bulant 

• Odeslána žádost o zrušení členů RS na SUS. 

• Vyjednán dodatek smlouvy na mola u RD. 

• Projednání pracovní smlouvy pro p. Turčína s úřadem práce a pí. Lísalovou. 

• Prodej vánočních kaprů bude opět zahájen na RD od 20 – 23.12. 2024 od 8 – 17h viz příloha. 

• Zpracován přehled násad do MP a P revírů MO, viz příloha.  

• Termíny výročních schůzí MS jsou následující: 

o MS Úštěk 8.2.2025 od 9h hotel Racek 

o MS Bohušovice 22.2.2025 od 9h hospoda u Hřiště 

o MS Doksany 1.3.2025 9h hospoda Na Růžku 

o MS Lovosice 8.3.2025 od 10h Beseda 

o MS Litoměřice 15.3.2025 od 10h Luna 

• Konference MO Ltm je stanovena na 12.4.2025 od 9h restaurace Luna 

 

Šťástka 

• Prodej povolenek je naplánován na 14.2.2025 na ObÚ v Doksanech od 9-13h, vše je dohodnuto 
a bude vyhlášeno i rozhlasem.  

 
Turčín 

• 20. 11. dovezen a vysazen Ab3  - , prům. váha 2kg. Vysazeno Ohře1 a pískovna VŽ 465ks/1220kg.  
• Celková produkce štiky v rámci MO činila 1299ks o váze 334kg  

 
Růžek 

• Řešen p. Šimáček na Botě VŽ prostřednictvím vlastníka pozemku.     
 

Prokop 

• 4.1.2025 proběhne inventura na RD, sraz komise v 9h.  

 

Durček 

• Odeslán vzor smlouvy na firmu Glanzstoff, která nabízí 10 tis a je v současnosti v řešení.  

• Dotaz ohledně vypuštění jímky na chatkách MS Lovosice. 

   



 

Junek 

• 18.12. proběhne vánoční besídka pro děti, žádá o proplacení kalendářů v hodnotě 350Kč. 

o Výbor schvaluje    

 

Löwy 

• Požaduje po MS Doksany opravit text týkající se pronájmu ryb. chaty v Doksanech, který je uveden 

na stránkách MO a neodpovídá skutečnosti. Úpravu textu zaslat na mail radek.lowy@gmail.com , 

v lednu následně proběhne diskuse v rámci výboru MO k výši pronájmu chaty. 

• Rozdány inventurní seznamy na MS, ke kontrole případnému doplnění. 

 

Krpeš  

• Podal informace ze Sněmu ČRS: 

o Schválená mimořádná povodňová známka pro MRS v hodnotě 100Kč. 

o Otázka jednotné povolenky nebude otevřena, dokud nebude jednotná shoda všech US. 

o Od roku 2025 bude s největší pravděpodobností nově platit sankce za neodevzdanou 

povolenku, která bude nastavena pomocí RIS – rozhodnuto bude v rámci zasedání 

Republikové rady. 

• Prodloužena smlouva s povodím Ohře a SUS na revíry Ohře a AOPK na Konojedské rybníky. 

• Informoval o proběhlé schůzce zástupců ČRS a MZE ohledně stále diskutované metodě lovu na 

živou rybku. 

• V rámci ORP dojde k obeslání členů RS z důvodů výměny stávajících průkazů za nové. 

 

 

Další jednání výboru MO se uskuteční 

dne 6. ledna 2025 (pondělí) od 17:30 hodin. 

mailto:radek.lowy@gmail.com

